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 SCHEIDSRECHTERSVERENIGING  
  Opgericht 14 januari 1924 

   

  
“Zwolle en Omstreken”   

Koninklijk goedgekeurd 28 september 1970 

BESLUITENLIJST 
 

Telefonisch bestuursvergadering Scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. d.d. 27 mei 2020 
 

Aanwezig: E.J.H. de Gier, voorzitter SZO (EdG);  

   J. Lahuis, secretaris SZO (JL);   

   L.C.M. van der Elst, penningmeester SZO (RvdE); 

   A.H. van Bruggen, portefeuillehouder SZO (HvB); 

   W. Jongman, portefeuillehouder SZO (WJ); 
 

Pnt Omschrijving – besluit Actie door: 

1 Opening en vaststelling definitieve agenda Actie door: 

 
 

De voorzitter opent deze telefonische vergadering – via Skype – en heet iedereen 
van harte welkom. JL wil graag de e-mail van de SMO (Meppel) en de agenda voor 

de JAV van COVS Nederland toevoegen. HvB wil de cursus van Max Wolfkamp bij 

Enter Vooruit toevoegen. De e-mail van Meppel en de cursus van Max Wolfkamp 

worden behandeld bij punt 9. De JAV van COVS Nederland bij punt 11. 
 

 

 
 

2 Besluitenlijst vorige bestuursvergadering d.d. 8 april 2020 Actie door: 

 
 

De voorzitter vraagt of er nog aan- of opmerkingen zijn op de besluitenlijst van de 

vorige bestuursvergadering d.d. 8 april jl. Er zijn geen opmerkingen zodat de 

besluitenlijst onder dankzegging aan de secretaris worden goedgekeurd en vast 
gesteld. 
 

 

 
 

3 Mededelingen Actie door: 

 
 

Er zijn geen mededelingen. 
 

 

 
 

4 Lief en Leed bij de Scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. (SZO)  Actie door: 

 
 

Het bestuur van de SZO heeft de laatste tijd veel aandacht besteed aan het “Lief 

& Leed” binnen onze vereniging. Zo werden er fruitmanden bezorgd bij diverse 

SZO-leden, die om de uiteenlopende redenen in de “lappenmand” zijn geraakt. JL 
stelt voor om aandacht aan het Lid van Verdienste van de SZO te besteden, waar-

over het bestuur onlangs door zijn zoon werd geïnformeerd. Hij stelt voor om ook 

bij hem in het verpleeghuis een fruitmand te laten bezorgen en stelt voor dat hij 

onze ere-voorzitter Jan Wissink daarvoor benadert met de vraag of hij dat even-

tueel zou willen verzorgen. JL zal nà de Pinksteren contact met hem opnemen. 
Verder hebben we geen weet van SZO-leden, die in de “lappenmand” zitten.  
 

 

 

 

 
Jan 

 

 

 

Jan 
 

5 Corona-maatregelen Regering & RIVM Actie door: 

 
 

a. Activiteiten van de SZO, zoals: 

 I. Kaartcompetitie SZO, seizoen 2020 – 2021; 
  JL zegt dat we hierover reeds een besluit hebben genomen, doch dat hier- 

  over nog niet is gecommuniceerd met de kaartende SZO-leden. We beslui- 

  ten andermaal dat we de laatste kaartavond – indien mogelijk i.v.m. het 

  Corona-virus – alsnog zullen spelen als dat voor het begin van het nieuwe 

  seizoen nog kan worden gerealiseerd. JL zal hierover eerst met Marinus  
  Blankvoort overleggen. Hij zal dan tevens met hem overleggen omtrent de 

  data van het nieuwe seizoen, die ook nog bij de Handbalvereniging Zwolle 

  moeten worden vastgelegd. 

 II. Technische avonden, gekoppeld aan de trainingen; 

  De trainingen in Emmeloord en Kampen zijn weer van start gegaan. De TC 

  zal binnenkort ook weer aan de slag gaan met de technische avonden. Op 
  dit moment is men nog druk met de (digitale) spelregelavonden online, de 

  pubquiz en de challenge. Er zijn thans 5 challenges gepubliceerd op de 

  website. HvB stelt voor dat er niet meer dan één challenge per week op de 

  website wordt geplaatst. We moeten dat doseren. HvB zal dit ook even met 

  TC communiceren. 
 

 

 

 
 

 

 

 

Jan 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

Hans 
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 III. Uitreiking Derk Jan Klein Tijssink Bokaal; 

  Dit blijft zoals we het hebben besloten. Uitreiking op ALV. De datum volgt. 
 IV. Kerstbingo; 

  We weten nog niet hoe alles i.v.m. de Corona-crisis zal verlopen, maar het 

  is wel goed om nu alvast data vast te leggen. Na discussie en overleg met 

  WJ stellen we de datum voor de Kerstbingo vast op 11 december 2020. JL 

  zal een bericht via WhatsApp versturen naar Tjibbe van Dijk. Als wij de 
  Kerstbingo houden op 11-12, dan is het raadzaam om de kaartavond in 

  december te verplaatsen naar 17 december 2020, zodat we niet twee club- 

  avonden achter elkaar hebben. JL overlegt dit met Marinus Blankvoort. 

 V. Organisatie Jan Willem van Essen zaalvoetbaltoernooi – loting poules; 

  De datum ligt vast op 2 januari 2021. EdG zegt dat dit in goed overleg met 

  de COVS-groepen van COVS District Oost tot stand is gekomen. Besloten  
  wordt dat de secretaris een e-mail naar Han Marsman en Joost Soeter zal 

  sturen met de vraag of er nog een Voorzittersoverleg wordt ingepland zodat 

  de loting voor de poule-indeling daarop kan worden geagendeerd. EdG zegt 

  dat we anders een andere oplossing moeten zoeken. We hebben het ooit 

  ook al eens tijdens één van onze bestuursvergaderingen gedaan. Dat zou 
  nu ook wel weer kunnen. We wachten het antwoord eerst af en handelen 

  dan naar bevind van zaken. 
 

 

 
 

 

Jan 

 

 
Jan 

 

 

 

Jan 

 
 

 

6 Nieuwe datum Algemene Ledenvergadering SZO 2020 Actie door: 
 

 

a. Voorstel secretaris SZO – onder voorbehoud maandag 17 augustus 2020; 

 Dit voorstel wordt akkoord bevonden. JL zal in een app via WhatsApp naar 

 Tjibbe van Dijk aangeven, dat de SZO de voornoemde datum wil reserveren. 

b. Uitnodigingen ALV; waren reeds verzonden; 

 Afgesproken wordt dat we wachten met het verzenden van de nieuwe uitnodi- 
 gingen tot half juli. Dan hebben we ook beter inzicht in de situatie rondom de 

 Corona-maatregelen. We hebben nog een bestuursvergadering op 24 juni a.s. 

 zodat we op dat tijdstip ook betere besluiten kunnen nemen. Dan kunnen we 

 ook de ALV voorbereiden. 
 

 

 

 

Jan 

 

 
 

Jan 

 

 

7 Bezwaar tegen besluit VCN tot opheffing vakblad “de Scheidsrechter” Actie door: 

 
 

a. Nog niet alle COVS-groepen van COVS District Oost hebben gereageerd;  

 Het is niet zo zeer dat we bezwaar hebben tegen het opheffen van het vakblad 

 “de Scheidsrechter”, maar meer de wijze waarop e.e.a. tot stand is gekomen. 

 Met name het “wegmoffelen” van het voorstel in financiële stukken. 
 Afgesproken wordt dat JL een herinnering zal sturen naar de besturen van de 

 COVS-groepen, die nog niet gereageerd hebben. 
 

 

 

 

 

 
Jan 
 

8 Voorstel COVS-groepen COVS Oost – amendement Statuten COVS Nederland  Actie door: 

 
 

a. Voorstel is akkoord. Is op 21 mei jl. verzonden aan het VCN; 

 De ontvangst van het voorstel is door de secretaris van het VCN bevestigd. Nu 

 heeft de secretaris van het VCN alle COVS-groepen van COVS District Oost  

 om een bevestiging gevraagd. De COVS-groep Apeldoorn is bij monde van hun 

 voorzitter René Beijen akkoord gegaan, maar het blijkt, dat dit onvoldoende is 

 terug gekoppeld naar hun bestuur. Het wordt in elk geval op de JAV van de 
 COVS Nederland behandeld. 
 

 

 
 

9 Technische Zaken Actie door: 

 
 

a. Organisatie Pub-quiz door Technische Commissie; 
 Dit was de eerste pub-quiz. Het is heel leuk gegaan. Er was 1 afvaller. Het 

 werd heel positief ervaren. Het is voor herhaling vatbaar; De eerste winnaar 

 was Wout Jongman. JL heeft reeds een artikel op de website gepubliceerd. 

 Wilco Jansen wil nog een keer een quizavond organiseren, waarbij hij als 

 spreekstalmeester zal optreden. Als daartoe een reden is, dan zal het via  
 Skype plaatsvinden. 

b. Deelname SZO-leden aan “Challenge”; 

 De Technische Commissie heeft het idee geopperd om alle leden van de SZO 

 een vragenlijst (“challenge”) te laten invullen zodat we van de leden bijzondere 

 dingen aan de weet komen. We hebben nu reeds 5 “challenges” binnen en ook 

 reeds gepubliceerd op de website. HvB geeft aan dat het de bedoeling is, dat  
 er 1 “challenge” per 1 à 2 weken wordt gepubliceerd. JL geeft aan dat iedereen 

 de “challenge” wel in Word moet aanleveren. Hij kan het document dan even- 

 

 
 

 

 

Hans/TC 

 
 

 

 

 

 

 
Hans 
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 tueel nog aanpassen, als er type-fouten in staan. Bovendien komen er dan 

 identieke/uniforme documenten op de website. 
c. Organisatie wedstrijden om Beltona Cup; 

 De penningmeester heeft alles financieel afgewerkt. I.v.m. de corona-crisis is 

 het stil bij de Beltona Cup. De SZO kan in elk geval, indien het doorgaat, een 

 arbitraal trio leveren voor de finales. We wachten de ontwikkelingen gewoon 

 af. HvB zegt weinig contact te hebben met Sparta Enschede. 
d. Aanvang training in Emmeloord en Kampen 

 De aanvang van de training heeft onlangs plaatsgevonden op 19 mei jl. WJ 

 zegt dat het goed is gegaan in Emmeloord. EdG zegt dat de training in 

 Kampen goed van start is gegaan. Alle SZO-leden zijn via e-mail van te voren 

 over de werkwijze geïnformeerd. 

e. Ontvangen e-mail SMO (Meppel) i.v.m. bezetting oefenwedstrijden; 
 HvB zegt dat de SMO een vast bedrag per wedstrijd heeft afgesproken. We 

 hebben reeds een reactie ontvangen van de SNO (Nijverdal). Zij hebben weer 

 een andere werkwijze als de SMO en SZO. HvB zegt dat er wel één vereniging  

 moet zijn die het arbitrale trio aanstelt. Voor de SZO zal HvB als contact-per- 

 soon optreden. JL zal dit mededelen aan de SMO. 
f. Cursus Verenigingsscheidsrechter door Max Wolfkamp; 

 Max Wolfkamp en Raymond Meilink (KNVB) geven een cursus Verenigings- 

 scheidsrechter (aan spelers Onder 15) bij voetbalverenigingen. Ze gebruiken 

 het pc-programma Dug Out. Het zijn circa 4 cursusdelen. ’s Avonds behande- 

 delen zij de cursusstof en ’s middags fluit men een wedstrijd om ervaringen 

 op te doen. HvB wil trachten om Max Wolfkamp dit b.v. ook te laten doen voor 
 de verenigingen in Kampen. De cursus kost normaal € 550,=. Omdat hij zelf 

 ook docent wordt, wil hij dit inkleden namens de SZO, zodat we ons nog meer 

 op de kaart zetten. We gaan Max vragen hoe men dit bij de CSV ’28 doet. HvB 

 wil dit dan toespitsen op de SZO, zodat het scheidsrechterniveau verder wordt 

 opgekrikt. WJ wil dit ook bij v.v. Flevo Boys trachten te doen. v.v. Flevo Boys 

 wil ook een Arag-certificering. Hij wil leden van verenigingen uit de Noordoost- 
 polder uitnodigen, zodat het financieel draaglijker wordt. Hij wil de SZO dan 

 in de organisatie meenemen. 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Jan 
 

 

 

 

 

Hans 
 

 

 

 

Wout 

 
 

 
 

10 Financiële Zaken Actie door: 

 
 

a. Van de penningmeester; 

 De contributie is binnen, op één persoon na. Daar is e.e.a. fout gegaan, het- 

 geen te maken heeft met de verhuizing van het desbetreffende lid. RvdE deelt 

 mede dat we nog steeds geld ontvangen van Egbert Lok, terwijl zijn lidmaat- 

 schap al lang is opgezegd. JL zal nog eens contact met hem opnemen. RvdE 
 deelt mede dat het geld van de Beltona Cup aan de leden is uitbetaald. Dat 

 levert ook geld op voor de kas van de SZO. De afdracht aan COVS Nederland 

 is ook overgemaakt. 

b. Ledenadministratie; 

 RvdE zegt heel tevreden te zijn over de ledenadministratie. Hij kan nu zelf in 

 de ledenadministratie muteren. Hij wil naast de ledenadministratie van COVS 
 Nederland ook nog de eigen ledenadministratie van de SZO in Excel blijven 

 gebruiken. 

 De SZO heeft thans 134 leden. Peter Flecken en Petrik Woudsma hebben hun 

 lidmaatschap per 1 juli 2020 opgezegd.  
 

 

 

 

 

 

Jan 
 

11 Uitnodiging COVS Nederland t.b.v. JAV d.d. 8 oktober 2020 te Utrecht Actie door: 

 
 

a. Bezoek JAV door JL en WJ; 

 JL zal de agendapunten, die voor de SZO van belang zijn er uit lichten en van 

 een toelichting voorzien. Daar kunnen de bestuursleden dan op reageren als 

 daartoe behoefte bestaat. 
 

 

 

 

Jan 
 

12 Clubblad SZO – Jaargang 59, nummer 3, juni 2020 Actie door: 

 
 

Clubblad komt omstreeks half juni uit. Zal qua inhoud minder dik zijn i.v.m. de 

Corona-crisis. Naast het voorwoord en de bestuursmededelingen, zullen er meer 
puzzels als bladvulling worden opgenomen. Ook andere artikelen, zoals Medisch 

Bekeken kunnen nu worden opgenomen. Indien de voorzitter dat wenst, kan hij 

net als de vorige keer twee pagina’s A5 vullen. Kopij moet vóór 17 juni a.s. bij de 

secretaris zijn ingediend.  
 

 

 

 
 

 

Eddy 
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13 Voorwoord voorzitter COVS Nederland op website COVS Nederland Actie door: 

 
 

JL zegt via WhatsApp benaderd te zijn door Frank Sanders met de vraag wat JL 

vindt van het voorwoord op de website van COVS Nederland. JL zegt hem reeds 

te hebben geantwoord. Het voorwoord van Ron Sotthewes is heel tendentieus, 
waarschijnlijk om de discussie uit te lokken. Volgens Ron Sotthewes wordt er 

binnen de COVS te weinig samengewerkt. WJ zegt dat er de laatste jaren juist 

meer wordt samengewerkt. Een voorzitter is er voor om de organisatie te leiden. 

De COVS moet op komen voor de belangen van haar leden. De COVS zou zich 

ook meer moeten laten zien bij de KNVB. Daar is de laatste jaren veel goodwill 
verspeeld. RvdE zegt dat het verhaal weinig inhoud bevat. Het is alleen maar het 

spuien van kritiek. Aangezien EdG en JL toch al worden afgeschilderd als “dark 

horses”, zal RvdE een reactie opstellen en dit – in afschrift aan EdG – naar Ron 

Sotthewes verzenden. JL zal een e-mail sturen naar Frank Sanders en hem mede 

te delen dat het bestuur van de SZO via de penningmeester RvdE zal reageren. 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

René 

 

Jan 
 

14 Wat verder ter tafel komt - Rondvraag Actie door: 

 
 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 

 

 
 

15 Sluiting  

  

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun positieve bijdrage en sluit om circa 

22.00 uur deze telefonisch vergadering. 
 

 

 
 

 

Zaandam, 9 juni 2020 
 

Jan Lahuis, 
 

Secretaris scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. 
 

 


